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(A két képviselő-testület üléséről külön jegyzőkönyv készül.) 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Köszönti a megjelenteket, külön tisztelettel Nagylóc Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének tagjait. Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, 
és az ülést 1700 órakor megnyitja. A meghívóban jelzett napirendet egy kiegészítéssel 
teszi fel szavazásra, a Malom-Mártírok-Jókai utcák felújítására pályázat benyújtása, és 
az azzal kapcsolatos intézkedések, melyhez az előterjesztés az ülés előtt kiosztásra 
került. A napirend előterjesztője Horváth Róbert műszaki osztályvezető. Kéri, hogy 
aki ezzel a napirenddel egyetért, kézfelnyújtással szavazza meg. 
 
A képviselő-testület az alábbi napirend tárgyalását egyhangúlag megszavazta. 
 
Napirend:  
 
1. Előterjesztés a „Lóci-patak” Víztározó Önkormányzati Társulás” megalakítására, 

az alapító okirat elfogadására és a pályázat benyújtására 
2.  Előterjesztés a Malom-Mártírok-Jókai utcák felújítására pályázat benyújtására, és 

az azzal kapcsolatos intézkedésekre 
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1. Előterjesztés a „Lóci-patak” Víztározó Önkormányzati Társulás” 
megalakítására, az alapító okirat elfogadására és a pályázat benyújtására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Úgy gondolja, mindenki nagyon várta már ezt a pályázatot. Az előterjesztésben leírta, 
hogy miért is fontos ennek a három határozatnak a meghozatala. A pályázati kiírás 
értelmében létre kell hozni egy önkormányzati társulást, el kell fogadni annak alapító 
okiratát, valamint dönteni kell a pályázat benyújtásáról.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság javaslatát. 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság az előterjesztés elfogadását javasolja a képviselő-testületnek. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit az előterjesztéssel kapcsolatban.  

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Az előterjesztésben azt írja a polgármester asszony, hogy a saját forrást biztosítják a 
pályázathoz az önkormányzatok, melynek fele Szécsényt terheli, és hitelt nem 
kívánunk igénybe venni. Miből fogjuk ezt biztosítani? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ezt a 2010. évi költségvetésünkben kell biztosítani, és bízik benne, hogy lesz annyi 
fejlesztési forrás, amiből tudja az önkormányzat biztosítani. Megoldottunk már 
nagyobb jellegű kérdéseket is.  

Péter Gábor Nagylóc polgármestere 
Kiegészítésül hozzáteszi, hogy lesz lehetőség az EU önerő alaphoz is pályázni, és úgy 
emlékszik, hogy vízrendezéshez 60 %-ot támogatnak az önerőből.  

Sümegi Tamás képviselő 
A víztározó területén több ingatlantulajdonossal a korábbiakban problémás esetek 
álltak fenn. Ezeket sikerült orvosolni, megoldódott minden? 

Péter Gábor Nagylóc polgármestere 
Nagylóc esetében megoldódott az összes tulajdonossal, de hozzáteszi, hogy még volt, 
aki a mai napon írta alá a szerződést, bár szóban megegyeztek már két-három héttel 
ezelőtt, csak az illető nem tartózkodott itthon. 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Szécsény vonatkozásában egy személlyel kell még az aláírást eszközölni. Korábban, 
2010-ig megadta a hozzájárulását, ennek a meghosszabbításáról van szó, mert 
várhatóan csak jövőre tudjuk megvalósítani a beruházást. Tájékoztatásul elmondja 
még, hogy a pályázatba be van építve az ingatlan megvásárlására vonatkozó költség is. 
Olyan megállapodást kötöttünk valamennyi érintett tulajdonossal, hogy ezeket az 
összegeket ebből a pályázati forrásból tudjuk biztosítani, tehát ezért kell a 
megállapodásokat módosítani.  

Sümegi Tamás képviselő 
A társulás időbeli hatályánál az szerepel, hogy 2009. szeptembertől meghatározott cél 
megvalósulását követő 10 éves időtartamra jön létre. Ez a meghatározott cél 
megvalósulása nagyjából mikorra várható? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Készült egy megvalósíthatósági tanulmány, amely a megépítéstől számított 3 évre 
teszi ezt az időt, és utána kell további 10 évre biztosítani. Úgy tudja, hogy a 10 év, egy 
olyan időtartam, ami egy víztározónál pályázati feltétel is.  

Sümegi Tamás képviselő 
És a 10 éves időtartam után, ez meghosszabbításra kerül? 

Péter Gábor Nagylóc polgármestere 
Ezt megoldja az idő. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
szereplő, társulás létrehozására vonatkozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 10 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
129/2009.(IX.15.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete létrehozza a 
„Lóci-patak” Víztározó Önkormányzati Társulást Nagylóc Község 
Önkormányzatával.  
A Társulási megállapodást a határozat mellékletének megfelelően 
elfogadja,  
Felhatalmazza a polgármestert a társulási megállapodás aláírására.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

Társulási megállapodás a jegyzőkönyv mellékelte 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Szavazásra bocsátja az alapító okirat elfogadására vonatkozó határozati javaslatot.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 10 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

130/2009.(IX.15.) számú határozata 
 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Lóci-patak” 
Víztározó Önkormányzati Társulás alapító okiratát a határozat 
mellékletének megfelelően elfogadja.  
Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt az alapító okirat aláírására.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A fejlesztés forrásösszetétele a határozati javaslatban szerepel, tehát jelenleg úgy néz 
ki, hogy 470.107 E Ft a teljes megvalósítási költség, ennek 10 %-a saját forrás, melyet 
a két önkormányzat fele-fel arányban visel. Az önerő alapra történő pályázatot azért 
nem tartalmazza a javaslat, mert a pályázat ezt a határozati formát kéri. Nyertes 
pályázat esetén pályázhatunk az önerő alapra.  
Szavazásra bocsátja a pályázat benyújtására vonatkozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 10 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
131/2009.(IX.15.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a 
„Lóci-patak” Víztározó Önkormányzati Társulást, hogy az Észak-
magyarországi Regionális Fejlesztési Tanácshoz - belterületi és térségi 
vízrendezés tárgyban - az ÉMOP-2009-3.2.1.C. pályázati kiírásra 
nyújtsa be a pályázatot. 

A fejlesztés forrásösszetétele: 
adatok Ft-ban 

Megnevezés  
Saját forrás 47.010.789 
Hitel 0 
Igényelt támogatás 423.097.105 
Egyéb támogatás (nevesítve) 0 
Egyéb forrás  0 
Összesen 470.107.894 
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A képviselő-testület a saját forrás Szécsény Város Önkormányzatára 
eső részét költségvetésében biztosítja.  
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
2.  Előterjesztés a Malom-Mártírok-Jókai utcák felújítására pályázat 

benyújtására, és az azzal kapcsolatos intézkedésekre 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Horváth Róbert műszaki osztályvezető 

 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztés az ülés előtt került kiosztásra, reméli, mindenkinek sikerült 
áttanulmányozni. Az előterjesztést megtárgyalta a Műemléki, Idegenforgalmi és 
Városfejlesztési Bizottság, kéri elnök urat, ismertesse a bizottság állásfoglalását, 
javaslatát.  

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
A bizottsági ülésen a műszaki osztályvezetője tájékoztatást adott arról, hogy 
tulajdonképpen arról van szó, hogy egy képviselő-testületi határozat alapján benyújtott 
pályázat kiegészítéséhez szükséges az utcák átszervezése, mivel nem volt meg a 
kiírásban szereplő utcahossz, a 250 méter. A bizottság támogatja a javaslatot, de külön 
szeretné felhívni a képviselő-testület figyelmét a határozattervezet utolsó bekezdésére, 
ami azt mondja ki, hogy az érintett ingatlanok tulajdonosai kerüljenek kiértesítésre, és 
a szükséges dokumentumok átírásának költségei - tekintettel az Önkormányzat 
döntésére - a lakosságnak nem jelenthetnek többletköltséget. Azt szeretnék, hogyha a 
határozati javaslat tartalmazná, hogy azoknak, akiknek önhibájukon kívül megváltozik 
a házszámuk, vagy más utcába kerülnek, bár fizikálisan ott maradnak, ahol voltak, az 
anyagi terhek mellett így is kellemetlen helyzetbe hozhatjuk őket az okmánycserével, 
az osztályvezető úr elmondta, hogy tapasztaltuk a Kun Béla - József Attila utcanév 
csere során, hogy bizony az önkormányzat a legnagyobb fokú méltányossággal 
reagálja le az érintett ingatlanok tulajdonosait. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság javaslatát. 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja elfogadásra a képviselő-testületnek az 
előterjesztést. 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A PB ülésen tárgyalt előterjesztés annyiban változott, hogy a pályázattal kapcsolatos 
korábbi testületi határozatot hatályon kívül kell helyezni, mert az még tartalmazta azt a 
bizonyos külterületi utat is - ez a határozati javaslat a Pénzügyi Bizottság ülésén még 
nem volt előterjesztve. 
Kérdezi, van-e valakinek kérdése. 

Sümegi Tamás képviselő 
A pályázat speciális feltételei, amire az előterjesztés is hivatkozik, indokolttá teszik az 
egyes utcaszakaszok összevonását. És amit az elnök úr is mondott, hogy szerepel a 
határozati javaslatban, hogy „a szükséges dokumentumok átírásának költségei ne 
jelentsenek többletköltséget a lakosok részére” - azt szeretné megkérdezni, a mit 
értünk a szükséges dokumentumok alatta? Lakcímkártyát, forgalmi engedélyt?  

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Igen. 

Sümegi Tamás képviselő 
És a céges papírok? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Amikor a Kun Béla utca neve megváltozott József Attila utcára, akkor a Cégbíróságon 
az az álláspont született, hogy miután ez egy önkormányzati döntés volt, és ha az 
önkormányzati határozatot az első módosításnál becsatolta a Cégbíróságnál az illető 
cégnek az ügyvezetője, akkor arra a rubrikára nem kértek egyáltalán pénzt, tehát ez 
ellenérték nélkül történt. Tehát az első szükségessé váló módosításnál, kellett 
átvezetetni a lakcímet, s amiatt, hogy utcanévváltozás van, a Cégbíróságon nem kell 
eljárni. Az okmányirodánál van egy kis utánajárás. Kérdezi az osztályvezető urat, hogy 
hány ingatlan érintett ez a változás? 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Legfeljebb húszat. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Tehát maximum húszat, nekik a szükséges segítséget nyilvánvalóan meg fogjuk adni. 
A korábbi utcanévváltozásnál egyébként, az első felhangok ellenére is, megértették az 
ott lakók, és nem volt különösebb probléma az okmányok cseréjénél. 

Smelkó István képviselő 
Nagyon örül ennek tervnek, főleg azért, mert végre megoldódik a Bacsó Béla út 
áldatlan helyzete, és a körforgalom helyzete, ami már évek óta probléma, és nem 
sikerült a kérdésben dűlőre jutni. Reméli, hogy most sikerül majd végre úgy használni 
azt a körforgalmat, ahogy kell. 
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Sümegi Tamás képviselő 
Kérdése az osztályvezető úrhoz, hogy semmifélefajta forgalmi rend változással, táblák 
kihelyezésével, változtatásával nem fog járni ez az utcaösszevonás?   

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Nem tervezték, de ha a képviselő-testület úgy gondolja, hogy nézzék majd meg, 
amikor odakerül az ügy - biztos emlékszik rá a képviselő úr, hogy korábban szó volt 
erről, hogy táblázzuk át, utána módosítgatva lett több helyszíni szemle és testületi 
döntések után is - azt mondja, erre a kérdésre akkor térjenek vissza. A Jókai útnál 
tervezik oszlop kivételét azért, hogy szélesebb lehessen az út.  

Daróczi Tiborné képviselő, a Településrészi Bizottság elnöke 
Kérdése, hogy melyik a Fürdő ú? 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

A Fürdő utca a bútorraktár melletti kis út. Annyit szeretne még hozzátenni, hogy a 
városi főépítész úr történelmi távlatokban is vizsgálta a kérdést, és a bizottsági ülésen 
bemutatta azt a térképet, hogy valamikor a Malom utca és a Kertalja utca egy utca volt 
Kertalja néven, a Mártírok utca neve Zsidó utca volt, és később, amikor a 
zsidófürdőhöz kinyitották ezt az utcát, akkor lett Fürdő utca a neve. Ugyan a Bacsó 
Béla utca nem illett ebbe a régi képbe, de a főépítész úr is hajlott erre a megoldásra.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az utcák összevonására 
vonatkozó határozati javaslat elfogadását.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 10 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
132/2009.(IX.15.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a 
Jókai - Malom - Mártírok utcák átrendezésének ügyét, és az alábbi 
döntést hozta: 
 
A Mártírok utca összevonásra kerül a Fürdő utcával. 
Az összevonásból eredően a Fürdő utca elnevezés megszűnik, az új 
név: Mártírok utca.  
 
A Jókai utcához kerül csatolásra a Malom utca Jókai és Király utcák 
közötti szakasza a 2. házszámtól 8. házszámig, valamint a Bacsó Béla 
utca teljes hossza. Az összevonásból eredően a Bacsó Béla utca 
elnevezés megszűnik, az új név: Jókai utca.  
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A Malom utcából elvételre kerül az előbb említett Jókai és Király utca 
közötti szakasz 2 házszámtól 8 házszámig, és csatolásra kerül a 
Kertalja utca lakott szakasza 2. házszámtól 4. házszámig. Az új név: 
Malom utca. 
 
Utasítja az Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztályt, hogy a 
szükséges földmérési, telekalakítási munkákat rendelje meg, és a 
változtatásokat a szükséges engedélyek beszerzését követően az 
ingatlan-nyilvántartásban vezettesse át. 
 
Az érintett ingatlanok tulajdonosai kerüljenek kiértesítésre, és a 
szükséges dokumentumok átírásának költségei - tekintettel az 
Önkormányzat döntésére - a lakosságnak nem jelenthetnek 
többletköltséget. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Műszaki osztályvezető 
 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A következő határozati javaslat arról szól, hogy hatályon kívül helyezzük a 
99/2009.(VII.05.) számú határozatot, annak érdekében, hogy a következő, az 
útfelújítási pályázat benyújtására vonatkozó határozatot meg tudjuk hozni,. Aki ezzel 
egyetért, kéri, kézfelnyújtással jelezze.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 10 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
133/2009.(IX.15.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete 99/2009.(VII.05.) 
számú határozatát hatályon kívül helyezi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A következő határozati javaslat arról szól, hogy most már a Jókai, Malom és Mártírok 
utcák felújítására nyújtjuk be pályázatunkat. Aki ezzel egyetért, kéri, kézfelnyújtással 
jelezze. 
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A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 10 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
134/2009.(IX.15.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az ÉMOP-2009-
3.1.2/B. kistérségi központok településeinek közlekedésfejlesztése 
támogatására vonatkozó Szécsény Jókai utca, Malom utca és a 
Mártírok utca felújítására vonatkozó pályázat benyújtását határozta el. 
 
Az utak felújítására vonatkozó bruttó beruházási költség 
91.973.442 Ft. Az ehhez szükséges 10 %-os saját erőt, 9.197.344 Ft-ot 
költségvetésében biztosítja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. 

 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Megköszöni a képviselők munkáját, és az ülést a napirendek megtárgyalása után 1520 
órakor bezárja. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet  
címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet  

polgármester 
 

 
 

 
 


